



哪一种濒危动物生活在巴西？

[英]道恩·史密斯 文

[英]珍尼·郁金香 图

郑美芳 译

(中英双语版)





Curious Cat's Way Out Bunch books feature endangered and vulnerable living animals. The information in each book is gathered from known facts about them.

Research by Simon Greenaway

Created by Jenny Tulip & Dawn Smith

好奇猫探索一族丛书主要介绍一些濒临灭绝的动物，书中揭示了这些动物的一些不为人知的故事。

本书由西蒙格林纳威研究机构创作。

[英]道恩·史密斯 文

[英]珍尼·郁金香 图

郑美芳 译



登记号：黑版贸审字 08-2013-059 号

Curious Cat's Way Out Bunch

Copyright©2010 by Green Arc Creations Ltd.

Simplified Chinese copyright©2013 by Heilongjiang Children's Press Co., Ltd.

This Simplified Chinese copyright is published by arrangement with Green Arc Creations Ltd.
in the care of Wise Monkey International Ltd through a Mandarin Freeway Publishing Ltd.
All rights reserved.

本书中英双语版权经 Wise Monkey International Ltd 授予黑龙江少年儿童出版社。
版权所有，侵权必究。

图书在版编目（CIP）数据

哪一种濒危动物生活在巴西？ / （英）史密斯，（英）
郁金香著；郑美芳译. — 哈尔滨：黑龙江少年儿童出
版社，2013.9

（好奇猫探索一族丛书）

ISBN 978-7-5319-3513-1

I. ①哪… II. ①史… ②郁… ③郑… III. ①濒危动
物—巴西—少儿读物 IV. ①Q958.577.7-49

中国版本图书馆CIP数据核字(2013)第189192号

好奇猫探索一族丛书

哪一种濒危动物生活在巴西？（中英双语版）

文：[英] 道恩·史密斯

图：[英] 珍尼·郁金香

译者：郑美芳

总策划：张立新

统筹策划：王军胜

责任编辑：杨柳 王冬冬

出版发行：黑龙江少年儿童出版社

社址：哈尔滨市南岗区宣庆小区8号楼（邮编150090）

经销：全国新华书店

印装：浙江港乾印刷有限公司

开本：889 mm×1194 mm 1/16

印张：2

版次：2013年9月第1版 2013年9月第1次印刷

书号：ISBN 978-7-5319-3513-1

定价：10.00 元

网络出版支持单位：东北网络台（www.dbw.cn）

I'm Curious Cat on an adventure to see, what the animal within these pages can be. So let's read together and have a good look and we shall find out by the end of this book.

我是爱冒险的好奇猫，你想知道这本书中会有什么动物出现吗？让我们一起去探索、发现吧！



Let Curious Cat take you on an adventure to discover the endangered animals of planet Earth. With enchanting illustrations and fascinating facts about the creature's appearance, habits and environment, these books introduce young ones to the world's rarest, most exotic and endangered animals.

让我好奇猫带你踏上冒险之旅，在地球上探索一些濒危动物。有趣的动物故事配上生动的插图，还介绍了动物们的生活习性和生存环境。这套丛书会让孩子们认识世界上最珍贵的濒临灭绝的动物。



Curious Cat's Way Out Bunch
Green Arc Creations Ltd.
www.thewayoutbunch.co.uk



上架建议：儿童科普类

ISBN 978-7-5319-3513-1



定价：10.00 元